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 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
referat fra bestyrelsesmøde den 
2.3.2020  

Dagsorden godkendt og referat fra den 2.3.20 
underskrevet. 

2. Orientering 
 

På grund af corona-situationen har vi en del 
hængepartier. Flere ting er blevet aflyst og lukket. 
Gavlbedet ved 46-48 er skredet godt frem.  
Træerne foran garagerne er fældet. 
Der er ikke kommet nye rågereder bag nr. 46-48, hvor vi 
fik fjernet rederne i efteråret, men der er kommet nye 
ved stien ud for nr. 34-36 og 26-28. 
Her til weekenden har der igen været problemer med 
molokkerne til papir og pap. Både den store ved nr. 38-
40 (tømning mandag den 4.5.) og den mindre ved nr. 32-
34 (tømning først mandag den 18.5.) har været 
overfyldte, og da der både har været helligdag og 
pedelløs hverdag, har det ikke været muligt at få fat i 
nogen, så pap, ugeblade m.m. har flydt over det hele i 
molokområderne. KN har efterfølgende taget kontakt til 
områdelederen. Han har talt med forsyningen, og de er 
blevet enige om, at vi jo må være gode til at sortere 
papir/pap hos os. Der bliver derfor lavet om på 
frekvensen af tømningen. 
Med hensyn til pedelordningen er den nye teamordning 
slået igennem nu. Foreløbig er planen, at onsdag i ulige 
uger og torsdag/fredag i lige uger har vi ingen pedeller. 
Andre dage KAN vi have flere end 2, afhængig af 
igangværende arbejder i afdelingen. 
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3. Ordinært afdelingsmøde den 24. 
august 2020 
 

Valg til afdelingsmødet: Anna og Kent er på valg. 
Anna modtager genvalg. Kent modtager genvalg. 
Paw ønsker genvalg som suppleant. 
Kirsten N. genopstiller også for en ny periode. 
Alle blev opfordret til at gennemgå husordenen for vores 
afdeling og give besked til Kirsten N. 
 

4. Aktivitetsudvalget 

 

Et enkelt arrangement er indtil videre aflyst. 
På grund af corona-situationen står det stille. 
Heller ikke sandsynligt at loppemarkedet bliver til noget, 
selvom der bliver lukket mere op for samfundet. 
Nærmere info vil blive rundsendt, når der igen bliver 
aktiviteter. 
 

5. Eventuelt 
 

Der er kommet ny dato for repræsentantskabsmødet – 
indkaldt til den 27. maj 2020. 
Alle undtagen Kent deltager. 
Vi er blevet opfordret til at lave sedler, som kan sættes i 
forruden af de biler, der kører op foran blokkene.  
Enighed om, at det skal vi forsøge. 
Problemet med håndværkerbiler skal løses.  
Der har igen været nogen, der har opholdt sig i opgangen 
til nr. 28 om aftenen/natten, hvor der bl.a. er blevet 
røget. 
 

 


